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INTERPELACJA 1 /VIII 

Dot :  Finansowania klubów sportowych. 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny  Miasta proszę o informację dotyczącą 

finansowania klubów sportowych naszego miasta. Czy istnieje możliwość podpisania kilkuletniej  

umowy na  promocję miasta  poprzez sport? Podpisanie takiej umowy umożliwi klubom sportowym 

zaplanowanie budżetu bieżącego jak i przyszłych, pozwoli również zaplanować i stworzyć drużynę na 

kilka sezonów. 
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